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  - Sam festival kao i izbor bendova je sjajan i nadam se da će svake godine biti sve bolji. Žao
mi je što nisam stigao da glasam na fejsbuk izboru za izvođača. Želeo bih da iduće godine
gostuje “Kerber“.  
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